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SKRAĆENI  ZAPISNIK 

 
sa 35. sjednice Skupštine Istarske županije, održane  3. prosinca 2007. godine u Maloj 
koncertnoj  dvorani  Spomen doma u  Pazinu 
 
 Sjednicu je u  17,   sati otvorio  ANTON PERUŠKO, predsjednik  Skupštine Istarske 
županije (IDS- SDP), koji je  sjednici i predsjedavao. 

 
Pozdravlja sve  prisutne vijećnice i vijećnike Županijske skupštine Istarske županije, 
-     zamjenike župana, 
- gospodina Marina Brkarića i Sergia  Bernicha,  
- članove Poglavarstva, koji prisustvuju večerašnjoj 35.  sjednici,  
- resorne pročelnike  županijskih upravnih Istarske županije, 
- predstavnike javnih ustanova, 
- predstavnike medija  i sve ostale,  koji su  prisutni našoj 35. radnoj  sjednici 

Skupštine Istarske  županije. 
 Ističe da se župan opravdao da ne može prisustvovati  sjednici  SIŽ, jer je na 

dvodnevnoj sjednici Izvršnog odbora Jadranske  euroregije u  Veneciji. 
Prije prelaska na utvrñivanje dnevnog  reda, zamolio je tajnicu  Skupštine,  gospoñu 

Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika radi utvrñivanja kvoruma na 35. radnoj  sjednici 
Skupštine Istarske županije. 
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan   
2. MARINO ROCE HDZ Nakon utvrñivanja d.r. 
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ  Odsutan 
4. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ  
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/  
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/  
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  SILVANO HRELJA HSU Odsutan  
10. SUZANA BUGARIN HSU  
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF Odsutan  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Nakon utvrñivanja d.r. 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF  
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS Odsutna (O) 
20. KATARINA NEMET IDS u.L.Limuncin Toht  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
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27. TAMARA  BRUSSICH IDS u. Radina  
28. JADRANKA FABAC IDS u. E. Kosa 
29. SERðO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS  
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS  
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. DINO KOZLEVAC SDP Odsutan (O) 
  

 
OSTALI PRISUTNI : 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije , 
MELITA FERENČIĆ, zamjenica tajnice Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
Istarske županije,  
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika, 
SILVANA KOSTEŠIĆ, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije IŽ, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo 
ribarstvo i  vodoprivredu  IŽ,  
Prim. Dr. ROMANITA ROJNIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ,  
INGRID PALJAR, pročelnica  Upravnog odjela  za prostorno ureñenje IŽ, 
GROZDANA LOVREČIĆ, pomoćnica pročelnika Upravnog odjela za održivi razvoj IŽ 
VESNA PAVLETIĆ, pomoćnica pročelnika Upravnog odjela  za lokalnu  samoupravu IŽ,  
DENIS IVOŠEVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za  turizam i trgovinu IŽ,  
MLADEN DUŠMAN, pročelnik Upravnog odjela za prosvjetu i kulturu IŽ  
TULIO  DEMETLIKA, član Poglavarstva zadužen za  održivi razvoj  IŽ,  
VEDRAN GRUBIŠIĆ, član Poglavarstva zadužen za prostorno planiranje i zaštitu okoliša IŽ 
LUCIJA DEBELJUH, članica Poglavarstva zadužena za kulturu i školstvo IŽ 
KRISTINA DEBELJUH, član Poglavarstva zadužena  za razvoj civilnog društva IŽ 
 

Predsjednik ANTON PERUŠKO, konstatira da je Prozivkom utvrñeno  da na 
početku  35. radne sjednici Skupštine Istarske županije prisustvuje  31 ( a nakon utvrñivanja  
dnevnog reda po  dolasku  Marina Roce i Oriana Bulića) 33 od 41 vijećnice  i vijećnika , pa 
Skupština ima kvorum i može pravovaljano raditi i donositi odluke. 
 Prelazi se  na utvrñivanje  dnevnog  reda  35. sjednice  SIŽ. 
 Prijedlog  dnevnog  reda vijećnici su primili   poštom. 
 Pisanih prijedloga za izmjenu i dopunu  dnevnog  reda nije dobio. 
 U  skladu s Poslovnikom SIŽ predlaže da točka  3. dnevnog  reda -  Prijedlog  
autentičnog tumačenja  Poslovnika  Županijske  skupštine Istarske županije, bude druga 
točka dnevnog reda, a 2. točka da bude 3. točka  dnevnog reda, te da se  točka 16. – a. 
Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  Školskog odbora Medicinske škole Pula  i b. Prijedlog  
Rješenja o  imenovanju  Školskog odbora Medicinske škole Pula , skinu  s dnevnog reda, a 
na tu  točku  dnevnog  reda pod brojem 16. uvrsti : a. Rješenje o  razrješenju  člana Školskog 
odbora Talijanske  srednje škole – Scuola media superiore italiana Rovinj – Rovinjo  i pod b.  
Rješenje o imenovanju  člana Školskog odbora  Talijanske srednje  škole Rovinj – Scuola 
media  superiore italiana Rovinj – Rovigno,  te u  točkama  10. – 16.  izmeñu  riječi « 
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«razrješenju…» i «Školskog …«, svugdje  stavi  riječ «člana», jer se radi o prijedlogu 
Rješenja o  razrješenju  pojedinog  člana, a ne cijelog Školskog odbora.  
 Otvara raspravu po  prijedlogu predloženog dnevnog reda. 

 Pošto se nitko nije javio  za  raspravu, zaključuje  raspravu po prijedlogu dnevnom 
reda i daje na usvajanje prijedlog  dnevnog reda 35. sjednice SIŽ s predloženim izmjenama, 
te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 26  glasova  «ZA», bez glasova «PROTIV», 
za  35. sjednicu  Skupštine Istarske županije utvrdila  slijedeći  
     
    DNEVNI  RED : 
 

1.  
a. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 33. svečane sjednice Skupštine Istarske 

županije 
b. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 34. sjednice Skupštine Istarske županije 

2. Prijedlog Autentičnog tumačenja Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije 
3. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
4.   

a. Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2008. godinu (prvo čitanje) 
b. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna za 2008. godinu (prvo čitanje) 
c. Prijedlog Projekcije Proračuna Istarske županije za 2008., 2009. i 2010. 

godinu (prvo čitanje) 
5.  

a. Prijedlog Programa rada Stručne službe za poslove Skupštine i Poglavarstva 
za 2008. godinu (prvo čitanje) 

b. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za lokalnu i područnu (regionalnu) 
samoupravu za 2008. godinu (prvo čitanje) 

c. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za proračun i financije za 2008. 
godinu (prvo čitanje) 

d. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za održivi razvoj za 2008. godinu 
(prvo čitanje) 

e. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za turizam za 2008. godinu (prvo 
čitanje) 

f. Prijedlog Programa rada Zavoda za prostorno ureñenje za 2008. godinu (prvo 
čitanje) 

g.   
o Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za poljoprivredu, 

šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu za 2008. godinu (prvo 
čitanje) 

o Prijedlog Programa rada Posebnog računa Županijskog poglavarstva 
„Fond za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre“ za 2008. godinu 
(prvo čitanje) 

o Prijedlog Plana prihoda i rashoda Posebnog računa Županijskog 
poglavarstva „Fond za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre“ za 
2008. godinu (prvo čitanje) 

h. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb za 
2008. godinu (prvo čitanje) 

i. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport za 
2008. godinu (prvo čitanje) 

j. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i 
druge etničke skupine (prvo čitanje) 

k. Prijedlog Programa rada Kabineta župana za 2008. godinu (prvo čitanje) 
6.  

a. Prijedlog Odluke o osnivanju Muzeja suvremene umjetnosti Istre 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju privremene ravnateljice Muzeja suvremene 

umjetnosti Istre 
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7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Javne ustanove za upravljanje 
zaštićenim dijelovima prirode na području Istarske županije „Natura Histrica“ 

8. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 
domova za starije i nemoćne osobe u 2007. godini 

9. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja materijalnih i financijskih rashoda centara za socijalnu skrb i pomoći za 
podmirenje troškova stanovanja korisnicima koji se griju na drva u 2007. godini 

10.   
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana  Školskog odbora Škole za turizam, 

ugostiteljstvo i trgovinu Pula 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Škole za turizam, 

ugostiteljstvo i trgovinu Pula 
11.   

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Ekonomske škole 
Pula 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora Ekonomske škole 
Pula 

12.   
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Gospodarske škole 

Buje 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Gospodarske škole 

Buje 
13.   

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju  člana Školskog odbora Industrijsko-obrtničke 
škole Pula 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Industrijsko-obrtničke 
škole Pula 

14.   
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Srednje škole Buzet 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Srednje škole Buzet 

15.   
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Škole primijenjenih 

umjetnosti i dizajna Pula 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Škole primijenjenih 

umjetnosti i dizajna Pula 
      16. 

a. Rješenje o  razrješenju  člana Školskog odbora Talijanske  srednje škole – 
       Scuola edia superiore italiana Rovinj – Rovinjo  
b. Rješenje o imenovanju  člana Školskog odbora  Talijanske srednje  škole  – 
      Scuola media  superiore italiana Rovinj – Rovigno. 

  
ORDINE DEL GIORNO 

1 
a Verifica del verbale ridotto della 33-esima seduta solenne dell'Assemblea 
regionale della Regione istriana 
b Verifica del verbale ridotto della 33-esima seduta solenne dell'Assemblea 
regionale della Regione istriana 

2.  Proposta di Motivazione autentica del Regolamento dell'Assemblea regionale 
della Regione istriana 

3.  Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
Proposta di Motivazione autentica del Regolamento dell'Assemblea regionale 
della Regione istriana 

4  
a. Proposta di Preventivo della Regione istriana per l'anno 2008 (prima lettura) 
b.   Proposta di Delibera sull'effettuazione del Preventivo per l'anno 2008 (prima 
      lettura) 
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c.   Proposta di Proiezione del  Preventivo della Regione istriana per gli anni 
2008, 2009 e 2010 (prima lettura) 

5 
a  Proposta di Programma di lavoro del Servizio professionale per gli affari 
   dell'Assemblea e della Giunta per l'anno 2008 (prima lettura) 
b Proposta di Programma di lavoro dell'Assessorato amministrativo  per 
l'autogoverno locale e territoriale (regionale) per l'anno 2008 (prima lettura) 
c Proposta di Programma di lavoro dell'Assessorato amministrativo  per il 
preventivo e le finanze per l'anno 2008 (prima lettura) 
d.Prosta di Programma di lavoro dell'Assessorato amministrativo  per lo sviluppo 
sostenibile per l'anno 2008 (prima lettura) 
e. Proposta di Programma di lavoro dell'Assessorato amministrativo  per il turismo 
per l'anno 2008 (prima lettura) 
f Proposta di Programma di lavoro dell'Ente per l'urbanistica per l'anno 2008 
(prima lettura) 
g  

o Proposta di Programma di lavoro dell'Assessorato amministrativo  per 
l'agricoltura, la silvicoltura, la caccia, la pesca e l'economia idrica per 
l'anno 2008 (prima lettura) 

o Proposta di Programma di lavoro del Conto speciale della Giunta 
regionale "Fondo per lo sviluppo dell'agricoltura e agriturismo dell'Istria" 
per l'anno 2008 (prima lettura) 

o Proposta di Piano delle uscite del Conto speciale della Giunta regionale 
"Fondo per lo sviluppo dell'agricoltura e agriturismo dell'Istria" per l'anno 
2008 (prima lettura) 

h) Proposta di Programma di lavoro dell'Assessorato amministrativo  per la sanità 
e previdenza sociale per l'anno 2008 (prima lettura) 
i) Proposta di Programma di lavoro dell'Assessorato amministrativo  pe 
l'istruzione, la cultura e lo sport per l'anno 2008 (prima lettura) 
j) Proposta di Programma di lavoro dell'Assessorato amministrativo  per la 
comunità nazionale italiana e gli altri gruppi etnici per l'anno 2008 (prima lettura) 
k) Proposta di Programma di lavoro dell'Ufficio del Presidente della Giunta della 
Regione istriana per l'anno 2008 (prima lettura) 

6. 
a) Proposta di Delibera sulla fondazione del Museo di arte moderna dell'Istria 
b) Proposta di Decreto sulla nomina di direttrice provvisoria del  Museo di arte 
moderna dell'Istria 

7. Proposta di Delibera sulla modifica e aggiunta alla Delibera sulla fondazione 
dell'Ente  pubblico per la gestione delle parti tutelate della natura sul territorio 
della Regione istriana   "Natura Histrica» 

8. Proposta di Delibera sulle modifiche alla Delibera sui criteri, sul misure e sul 
modo di  finanziamento delle case per anziani e disabili nell'anno 2007 

 9.        Proposta di Delibera sulle modifiche e aggiunte  alla Delibera sui criteri, sulle 
            misure e sul  modo di finanziamento delle uscite materiali e finanziarie dei centri 
           per la previdenza  sociale e sussidi per la copertura delle spese di sistemazione ai 
           fruenti che si riscaldano a  legna nell'anno 2007  

10 
a) Proposta di Decreto sull'esonero del Comitato scolastico della Scuola per il 
turismo, l'attività alberghiera e il commercio di Pola  
b) Proposta di Decreto sulla nomina  del Comitato scolastico della Scuola per il 
turismo, l'attività alberghiera e il commercio di Pola  

11  
a) Proposta di Decreto sull'esonero del Comitato scolastico della Scuola di 
    economia di       Pola 
b) Proposta di Decreto sulla nomina  del Comitato scolastico della Scuola di 
economia di Pola 

12 
a) Proposta di Decreto sull'esonero del Comitato scolastico della Scuola di 
economia di Buie 
b) Proposta di Decreto sulla nomina  del Comitato scolastico della Scuola di 
economia di Buie 

13 
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a) Proposta di Decreto sull'esonero del Comitato scolastico della Scuola 
industriale artigiana di Pola  
b) Proposta di Decreto sulla nomina  del Comitato scolastico della Scuola iiale 
artigiana di Pola  

14 
a) Proposta di Decreto sull'esonero del Comitato scolastico della Scuola media 
superiore di Pinguente 
b) Proposta di Decreto sulla nomina  del Comitato scolastico della Scuola media 
superiore di Pinguente 

15 
a) Proposta di Decreto sull'esonero del Comitato scolastico della Scuola di arte 
applicata e design di Pola 
b) Proposta di Decreto sulla nomina  del Comitato scolastico della Scuola di arte 
applicata e design di Pola 

16 
a) Proposta di Decreto sull'esonero del membro del Comitato scolastico della 
Scuola media superiore italiana  Rovinj - Rovignodi  
b) Proposta di Decreto sulla nomina  del membro del Comitato scolastico della 
Scuola media superiore Rovinj - Rovigno 

 
 AD – 1  

 
a. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 33. svečane sjednice Skupštine 

Istarske županije 
b. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 34. sjednice Skupštine Istarske 

županije 
 

Zapisnik sa jedne i druge  sjednice vijećnici su dobili uz poziv za sjednicu Skupštine  
Istarske županije. 
 Skupština je bez primjedbi, odvojenim  glasovanjem, sa 28 glasova «ZA», bez  
glasova  «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» glasova,  verificirala 
 a.  
    SKRAĆENI  ZAPISNIK 

sa 33. svečane sjednice Skupštine Istarske  županije 
 b.  
    SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 

sa 34. sjednice Skupštine Istarske županije 
  

AD – 2 PRIJEDLOG AUTENTIČNOG TUMAČENJA POSLOVNIKA 
            ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE  
 
Vezano za ovu točku  dnevnog reda predsjednik ANTON PERUŠKO je rekao: 
«Obzirom da je od donošenja našeg novog Poslovnika  Županijske skupštine Istarske 

županije povremeno i počesto bilo primjedbi na način kako predsjedavajući odnosno 
predsjednik  Skupštine, ili  ja, tumači  odredbe članka  97. našeg Poslovnika, kada su u 
pitanju  vijećnička pitanja, tumačio sam ga  na način da  nakon što vijećnik izrazi svoje 
mišljenje odgovoru župana, odnosno predstavnika Poglavarstva IŽ, da župan odnosno 
predstavnik  Poglavarstva IŽ, bez obzira što mu  eksplicite nije postavljeno dopunsko pitanje, 
ima pravo  odgovoriti na navode vijećnika i zbog  toga, da  ne bih kršio Poslovnik, što  u 
najmanju ruku sebi ne želim dozvoliti, Odboru  za statut, poslovnik i opće akte, uputio sam 
prijedlog za očitovanje o načinu primjene tumačenja članka 97.  Poslovnika,  da li je 
predsjednik Skupštine u pravu  na način da li  ga tumači sukladno Poslovniku  ili  ne, te 
nakon  sedam ili osam mjeseci  čekanja, dobili ste prijedlog autentično  tumačenja iz kojega 
proizlazi da je u  članku 97.  odredba unesena tako  da moraju biti ispunjen jedan i drugi 
uvjet, kada vijećnik komentira odgovor župana, da je ujedno dužan i postaviti  dopunsko 
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pitanje. Odbor za poslovnik, statut i opću upravu, je rekao, ukoliko bi vijećnik suprotno 
postupio, da mu je predsjednik  dužan oduzeti  riječ i izreći opomenu.  

Konsultirao sam našu Stručnu službu da li se o ovom prijedlogu autentičnog  
tumačenja može voditi rasprava na Skupštini IŽ ili ne. Kako u Poslovniku nije  eksplicitno 
rečeno da li je moguće otvarati   raspravu po  ovom autentičnom tumačenju ili  ne, pokušao 
sam konsultirati Poslovnik  Sabora RH. 

 Kao što znate, u prošlom sazivu sam bio i  saborski zastupnik, pa sam pratio što se u 
Saboru dešava. U Poslovniku Sabora RH  nema  eksplicite tumačenja da li ima rasprave u 
prijedlogu odgovarajućeg Odbora ili ne. Znam da predsjednik Sabora nije  dozvolio  
raspravu, nego  da se išlo na izglasavanje za ili protiv  onoga što je odgovarajući Odbor  
tumačio.  

Ja ne želim biti  apsolutista. Obzirom da nema  eksplicite tumačenja i da  nema  tih  
odredbi u našem Poslovniku, koje bi govorile o tome ima li  rasprave ili nema o ovom 
prijedlogu tumačenja, kojega je dao naš Odbor za statut, poslovnik i opću upravu,  ne želim 
uzurpirati pravo vijećnika da se očituju o tom  tumačenju. Radi toga ću otvoriti  raspravu.  

Apelirao bih na predstavnike klubova vijećnika da se očitujete na dati prijedlog, da ne 
otvaramo širu pojedinačnu raspravu. Unaprijed vam kažem da  na ovaj prijedlog autentičnog 
tumačenja  nema  amandmana. Prema tome, bez  obzira na to što god bude izrečeno u 
raspravi po  ovoj točci  dnevnog  reda, jedino  će biti mjerodavno ono što usvojimo 
glasanjem.  

Predlažem da ne otvaramo opširniju  raspravu, jer ona neće moći utjecati na 
preformulaciju danog prijedloga Odbora, nego  samo na to  da glasamo za ili protiv.     

Kolegice i kolege  vijećnici, otvaram raspravu po prijedlogu autentičnog  tumačenja 
Poslovnika  županijske skupštine Istarske županije  kako ga je vijećnicima dostavio Odbor za  
statut, poslovnik i opće akte»-  

Pitam da li se netko  javlja za riječ ? 
U  raspravi su sudjelovali : JOSIP ANTON RUPNIK i LOVORKA TOMIČIĆ : 
Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i daje na glasanje 

AUTENTIČNO TUMAČENJE odredbe članka  97. stavka 4. do 7. Poslovnika Županijske 
skupštine, te nakon glasovanja utvrñuje da je   Skupština sa  27  glasova «ZA», 1 glasom 
«PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 

 
  AUTENTIČNO TUMAČENJE 
  

Odredbe članka  97. stavka 4. do 7. Poslovnika Županijske skupštine 
Istarske županije («Službene novine Istarske županije», broj 2/07). 
 
«I sada (naglašava predsjednik  Anton Peruško) će biti onako kako budem ja tumačio 

Poslovnik. To vam mora biti jasno. Ja ću opet Poslovnik tumačiti na svoj način, jer mi je na to  
dao pravo  Odbor za statut, poslovnik i upravu. Neću izricati opomene, jer  ne znam , kada 
vijećnik izañe izraziti svoje mišljenje, da li  će ili neće postaviti dopunsko pitanje, nego  ću 
omogućiti predstavniku Poglavarstva da uvijek nakon komentara vijećnika, bez obzira  da li 
je eksplicite postavio  dopunsko pitanje ili nije, ukoliko  predstavnik Poglavarstva  želi 
odgovoriti, ja ću mu dati riječ. Tako  ću  tumačiti Poslovnik i tako  će biti dok netko ne dokaže 
suprotno. Izabrali  ste me da vas vodim, pa mi dozvolite da se tako i ponašam, jer se tako 
moram ponašati. 

 Slažem se s time što je rekla gospoña Tomičić , meñutim dužan sam se ponašati 
kako piše u Poslovnik i primjenjivati ga». 
 

AD – 3 PITANJA VIJEĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 
 
 Tko se javlja za  postavljanje vijećničkih pitanja ? 
 Za postavljanje vijećničkih pitanja javljaju  se : Lovorka Tomičić, Petar Radetić, Lino 
Dobrila, Lino Roša, Mauro Ivančić,  Josip  Anton Rupnik, Serño Rigo, Vladimir  Gašparini.  
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 Opet ćemo  pitanja postavljati u  skladu sa ustanovljenom  praksom   na prošloj  
sjednici Županijske  skupštine IŽ. 
 Prošli put je bio  prvi na redu  Klub vijećnika HDZ-ea, danas je prvi na redu Klub 
vijećnika HSU-a. 
 Aktualni sat će trajati jedan sat, ukoliko  ranije  ne iscrpimo postavljanje  vijećničkih 
pitanja. Počeli smo u  17,25 sati. 
 Izvolite kolega Lino Roša, imate riječ. 
 
LINO ROŠA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine zamjeniče župana, kolegice i kolege, 
članovi  Poglavarstva, dobar večer svima, buona sera a tutti! 
 Imam dva pitanja. 
 Budući da nema župana, pretpostavljam da će mi na pitanja odgovoriti zamjenik 
župana. 
 Na sjednici Županijske skupštine Istarske županije  prije nekoliko mjeseci, u  aprilu 
mjesecu, pred ljetnom sezonom, razgovarali smo o  Istarskom ipsilonu. Prije toga je bilo 
govora o otvaranju  sjevernog dijela ipsilona od  strane Vodnjana odnosno  izlaska prema 
ipsilonu, sada bivšeg ulaza. Župan je govorio o tome dosta dobro i kvalitetno. Složili smo se 
da bi  bilo opasno ga otvoriti ovakvog  kakav je tada bio, župan je  u tom segment dao do 
znanja da  bi možda bilo  prekasno za kvalitetno otvaranje tog dijela ipsilona pred turističku  
sezonu i ostavio mogućnost otvaranja tog dijela ipsilona za  slijedeću turističku  sezonu 
(2008).. 

Interesira me : 
- da li postoji inicijativa ili  da li postoje i dalje   razmišljanja  da se  taj  dio ipsilona 

sa sjeverne strane Vodnjana otvori na kvalitetan način prema ipsilonu,  da se ne 
mora praviti cijeli krug oko Vodnjana, punih  5 kilometara, a možda čak i više.  

Drugo pitanje: 
-  budući se radi o mjesecu  borbe protiv  ovisnosti, koju obilježavamo svake godine 

od 15.011. do  15.012., interesira me : 
- da li  će Istarska županija, koja izdvaja znatna  sredstva za  borbu protiv ovisnosti, 

na  kvaliteta ili  čak simboličan način, obilježiti  dan borbe protiv ovisnosti, 
- ako da', na koji način. 
Hvala lijepa. 

 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama kolega vijećnik. 

Odgovor  će dati zamjenik  župana, gospodin Marin Brkarić. 
 
MARIN BRKARIĆ : 
 
 Gospodine predsjedniče, cijenjene vijećnice i vijećnici ! 
 Točno je to što je rekao vijećnik Lino  Roša vezano za Istarski ipsilona. Suglasili smo 
se sa prijedlogom u svezi otvaranja sjevernog dijela ipsilona u pravcu Vodnjana, ali to za ovu 
turističku  sezonu, nije bilo moguće ga otvoriti iz sigurnosnih razloga. 

 Inicijativa  s naše strane za otvaranje tog dijela Ipsilona  pokrenuta  je prema BINI 
ISTRA. Ukoliko  ne doñe do nekih promjena, vjerujem  da će to biti za  narednu  turističku  
sezonu (2008.) biti učinjeno. 

 Vjerujem da će početkom 2008. godine  započeti  radovi na punom profilu Istarskog 
ipsilona, pa ćemo promijeniti  cijelu dinamiku izvoñenja radova, a spomenuti dio Ipsilona je 
nužan  i  puno bi bio pomogao  u ovom dijelu turističke sezone 2007.  
   Vezano za obilježavanje borbe protiv  ovisnosti, koju obilježavamo svake godine od 
15.011. do  15.012. ili  jednog dana u mjesecu, svakako ćemo u okviru  županije kroz naše 
Povjerenstvo za sprječavanje  odnosno suzbijanje  zloupotrebe opojnih  droga i ovisnosti, 
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organizirati  tematsku sjednicu i time  dati još jedan naš prilog uz sve ono što  činimo kroz 
kampanju  Bježi - Via i kroz  sve ostale akcije. Pokušat ćemo  sa školama i ostalima u  toj  
borbi protiv ovisnosti dati još  veći akcent, nego što je to  do sada činjeno. Istarska županija, 
što ste i  sami rekli,  ima za odreñena financijska  sredstva, ali provodi i odreñene vrijedne  
aktivnosti zajedno  sa  našim Povjerenstvom, djelom i sa udrugama koje se time bave, te 
našim  Centrom za prevenciju, kroz  čitavu godinu. 
 Evo, toliko. 
 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala vama. 
 Vijećnik zadovoljan.  
 Na redu je IDS, vijećnik  Serño Rigo. 
 
SERðO RIGO : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, dame i gospodo vijećnici, gospodo zamjenici  
župana, članovi Poglavarstva ! 
 Postavio bih pitanje tumačenja, vama gospodine  predsjedniče ili autentično 
tumačenje Odbora za  statut, poslovnik i upravu po članku  133. Poslovnika. 
 Poslovnik govori o glasovanju .  

«Glasovanje  dizanjem ruke provodi se tako  da predsjednik Skupštine prvo poziva 
vijećnike da se izjasne tko je ZA prijedlog, zatim  tko je PROTIV  prijedloga, odnosno  da li se 
tko  SUZDRŽAO od glasovanja».    

Volio bih da mi  date tumačenje na koji način se broji  vijećnik koji nije digao ruku. 
U  dosadašnjem radu naše Skupštine primijetio  sam   da dosta vijećnika  ne digne 

ruku ni ZA, ni PROTIV, ni  SUZDRŽAN, pa me zanima : 
- gdje se ti  vijećnici  svrstavaju. 
 Mislim da vi i oni o kojima govorim znaju  o kome  je riječ. Bilo bi korektno da se ruka 

digne. Ako se ruka ne digne  ni  ZA, ni  PROTIV , ni  SUZDRŽAN, predlažem da se  ti glasovi  
svrstaju tamo  gdje je potrebno. 

Hvala, Toliko. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala lijepa.  
 Pitanje je na mjestu. Meñutim, nikoga ne mogu prisiliti da digne ruku. Kada doñemo u 
situaciju  da ih  treba svrstati  tamo gdje  treba, ja ću to svoje pravo iskoristiti. U Saboru  sam 
pokušao  bježati iz Sabornice, pa su mi vladajući rekli da nisam bio dovoljno  brz, da nisam 
uspio na vrijeme pobjeći iz Sabornice, pa kada im je trebalo su me  brojali u kvorum. Tako  
ću i ja učiniti u ovoj Skupštini, kada mi  bude trebalo. Dok mi  ne treba, ne mogu nikoga 
prisiljavati da diže ruku. Konstatiramo broj prisutnih i Skupština može raditi ukoliko je prisutna 
natpolovična većina. Dovoljno  je da nas je prisuto 22 vijećnika  i Skupština može 
kvalificirano   raditi, možemo izglasavati sve predložene odluke. Poslovnik je točno  rekao 
kakva je procedura.. Kod glasanja, ako vijećnici neće dignuti ruku ni ZA, ni PROTIV, kada mi 
ne treba, neću ih nigdje svrstavati , a kada mi  bude trebalo,   svrstavati ću ih  tamo  gdje mi 
bude trebalo.  
 Hvala lijepa.  
 Idući je  na redu za  postavljanje vijećničkog pitanja  Klub vijećnika ISDF-a, Vladimir  
Gašparini. 
 
VLADIMIR GAŠPARINI : 
 
 Zahvaljujem gospodine predsjedniče. 
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 Uvažene kolegice i kolege vijećnici, uvaženi zamjeniče župana i pročelnici. 
 Nema župana, ali  ću postaviti jedno  veoma kratko pitanje našem zamjeniku  
župana, gospodinu Marinu Brkariću. 
 Na prošloj sjednici Skupštine Istarske županije dao sam prijedlog da se pomogne 
jednoj našoj  sportašici iz Poreča, ali ne znam da li je  nešto po tom pitanju  učinjeno. Ako 
nije ništa učinjeno, obzirom da obećano da će se nešto učiniti, odmah bih postavio 
podpitanje: 

- koji je  razlog da to što je obećano, nije učinjeno ?  
 Hvala lijepa.   
 
ANTON  PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Odgovor  će dati zamjenik  župana, gospodin Marin Brkartić. 
 
MARIN BRKARIĆ : 
 
 Odgovorit ću, gospodinu  Vladimiru Gašpariniju, na postavljeno pitanje.  
 Čini mi  se da nije ništa učinjeno obzirom da  su sredstva ograničena. Sredstva na   
stavci donacija i sponzorstva su za 2007. godinu potrošena, obzirom da je skoro kraj godine. 
Obvezu koju je preuzeo  župan, može se realizirati početkom iduće godine s novim 
Proračunom, jer tih sredstava sada nema, koliko god su mala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Kolega Gašparini, zadovoljan odgovorom.  
 Idući je na redu za postavljanje vijećničkog pitanja Klub vijećnika IDS-a, ali kako iz 
Kluba vijećnika IDS-a, nema prijavljenih, pravo na postavljanje vijećničkog pitanja, ima  Klub 
vijećnika  SDP-ea. 
  
PETAR RADETIĆ : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, zamjenici  župana, kolegice i kolege vijećnici. 
 Postavit ću pitanje vezano za  Opću bolnicu u Puli. 

Mislim da je već peti put da u ovom mandatu postavljam pitanje vezano za Opću  
bolnicu, postavit ću ga zamjeniku  župana, Marinu Brkariću, koji je ujedno predsjednik 
Upravnog  vijeća Opće bolnice  Pula , pa  vjerujem da će moći odgovoriti na postavljeno 
pitanje. 
 Na postavljanje vijećničkog  pitanja ponukalo me je napis u  «Glasu Istre» od 23. 
studenoga, pred desetak dana. Na  cijeloj stranici napisana je problematika, a  naslov je, na 
trećoj  stranici,  «Na ultrazvuk  srca čeka se godinu  dana», a u  gornjem naslovu, na 
naslovnoj  stranici :» Čekanja u pulskoj bolnici sežu i u prosinac 2008. godine». U tekstu  
imamo da se na  neke preglede čeka 3 mjeseca, na neke, i godinu dana. 
 Sada neću  citirati zakon i neke uredbe, ali neki  su popisi donijeti u toku ljeta, u 
kojima se kaže, ukoliko  se ne uspiju obaviti specijalistički pregledi u bolnicama,  ukoliko 
pacijenti u roku od dva mjeseca ne uspiju obaviti pregled, da imaju pravo ići kod privatnih 
specijalista, i uz  potvrdu računa, naplatiti  pruženu  uslugu.  

Interesira me: 
- zašto je i dalje ovakva nepoželjna situacija, 
- da li  se koriste zdravstvene usluge  privatnih  specijalista, 
- da li  se može nešto napraviti da se ne mora tako dugo  čekati na neke preglede, 

jer se, nažalost,  dešava da  čekajući na preglede, neki pacijent umru.  
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Pije godinu dana sam, u ime Kluba vijećnika  SDP-ea,  tražio  da se, bez obzira  na 
izgradnju, na projektiranje  nove bolnice, raspravljamo  o stanju u  Općoj bolnici  Pula, o 
stvarnom stanju  poslovanja, manje  poslovnom, a više u financijskom smislu. 
 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolega vijećnik. 
 Odgovor  će dati  gospodin zamjenik  župana Martin Brkarić. 
 
MARIN BRKARIĆ : 
 
 O stanju u Općoj bolnici Pula, ne samo o poslovanju, nego o ukupnom stanju sa svim 
pokazateljima,  medicinskih i financijskih, svakako da možemo  raspravljati. Mislim da smo 
jedanput već  rekli  da će se pripremiti jedna informacija o  stanju u  Općoj bolnici  Pula.  
Sada ćemo je pripremiti sa najnovijim podacima  s obzirom da je konac godine. Uz sve 
ostalo, poznata je  problematika Opće bolnice Pula. Pored smještajnih problema, stanja u 
kojem se nalazi bolnica, problema  opreme, koja je otpisana negdje  90 % , problema  
objekata , svakako postoje  i problemi u financijskom poslovanju. 

 Neću ponavljati, ali  poznato je da  Opća bolnica Pula u odnosu  na usporedive  
bolnice u RH, kao što su Slavonski brod, Varaždin ili  Zadar, ostvaruje na godišnjoj  razini 
manji proračun od  15 do 20 milijuna kuna, 
 O tome smo više puta  Ministarstvu zdravstva RH argumentirano podastrli  podatke. 
Radi se o dobivanju manje novaca po krevetu,  ne samo usporeñujući  se  a drugim   
bolnicama, nego točno po krevetu u odnosu na  nama usporedive bolnice. Zasigurno  takvo 
poslovanje i takav nedostatak financijskih sredstava  da generira gubitak.  
 Liste čekanja na preglede postoje u Općoj  bolnici Pula, kao  i u drugim bolnicama u 
Republici Hrvatskoj. 

 Predlažem da zatražimo točne podatke kolika su  čekanja na pojedine  pretragama, 
bilo da se radi o ultrazvuku, nekim drugim pretragama, dijagnostičkim problemima itd.,  i da o 
tome raspravimo.  

Činjenica je da su ti problemi prisutni i u ostalim općim bolnicama u Republici 
Hrvatskoj, ali Opća bolnica u Puli , pored ostalog, ima problema sa opremom, u smislu da je 
većina   dijagnostičkih  aparata u lošem stanju ili u smislu dotrajalosti, posebno kada se radi 
o   CT-eu ili  magnetskoj rezonanciji, koje nemamo. 

  To su sve problemi koji  jesu prisutni, ali  sve se čini sa strane Uprave bolnice da  se 
liste čekanja  smanje na prihvatljivu  razinu, da se  rješavaju u roku od  60  dana, što se, 
nažalost, još uvijek ne uspijeva. što zbog nedostatka liječnika, što zbog nedostatka   
dijagnostičke opreme.    
 Predlažem da o svemu tome  dobijemo cjelovitu informaciju, da možemo  kvalitetno i 
kvalificirano  razgovarati o  svim tim problemima, uz  prisustvo  ravnatelja bolnice,  odnosno 
stručnog kadra u samoj bolnici.  
 Hvala.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala zamjeniku župana.  
 Vijećnik zadovoljan odgovorom.  
 Očekujemo materijale Poglavarstva IŽ vezano za pitanje stanja u   Općoj  bolnici u 
Puli i vašu izjavu u odgovoru  na vijećničko pitanje. 
 Idući  je na redu predstavnik  koalicije HNS/HSLS/ZELENI. 
 Dvoje ste vas prijavljeni. Odaberite  tko  će prvi uzeti riječ.  
 Riječ ima kolega vijećnik Josip Anton Rupnik. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
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 Poštovani gospodine predsjedniče, cijenjene kolegice i kolege, članovi  Poglavarstva. 
 Ja bih imao  dva pitanja. 
 Nakon  godinu dana bitke vezano za tvornicu kamene vune Rockwool  dokazali smo , 
da smo bili u pravu, a vi  gospodo,  koji ste nas napadali  bilo bi  barem pošteno  da  
najmanje, da  se izvinete za ono što ste prema nama učinili. 
 Iz  slijedećih razloga postavio bih  dva pitanja. 
 1. Pitanje 
 Tražim, da mi  se odgovori, tko je odobrio  potpisivanje štetnih ugovora gospodinu 
Darku Lorencinu i gospodinu Branku Ružiću i  da li  će se takvi štetni ugovori poništiti, jer   za 
to navedena gospoda nisu imala odobrenje od institucija u  čije ime su to potpisali. 
 2. Pitanje postavio bih  cijenjenom Poglavarstvu  IŽ. 
 Ovo pitanje  se odnosi  na cijelo Poglavarstvo Istarske županije.  
 Gospodo da li ćete podnijeti ostavke na svoje  funkcije u Poglavarstvu, jer niste 
spriječili potpisivanje štetnih  i ništavnih  predugovora i ugovora. Točnije  omogućili  ste 
potpisivanje iako ste morali  znati,  da nitko  ne može zaduživati županiju   bez odobrenja 
Skupštine. Nikada Rockwool ne bi došao u Istru, da nije prethodno  potpisan tajni  
predugovor  za koji  smatramo  da je čak  krivično  djelo.   
 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Odgovor će dati zamjenik  župana Martin Brkarić. 
 
MARIN BRKARIĆ : 
 
 Ja bih što se tiče Rockwoola  rekao  jednu  stvar.  
 Poglavarstvo Istarske županije je zatražilo  zatvaranje  Rockwoola. Vjerujem da ste 
sve te zaključke, ako ništa  drugo,  medijskim putem dobili, dok  Rockwool ne zadovolji  sve 
norme  ili sve uvjete koje  Zakon o zaštiti okoliša  RH, ali i  europske norme, propise 
Europske unije, ne zadovolji.  

S druge  strane od Poglavarstva  Istarske županije je zatraženo  da se  izvrši  revizija 
Studije utjecaja na okoliš za tvornicu kamene vune Rockwool u  Potpićnu s obzirom da 
ocjenjujmo, a i temeljem sastanka sa mještanima u  Općini Pićan, da su emisije  dimnih 
plinova  na prostoru  samog lokaliteta Pićna ili  Potpićna, tog  šireg lokaliteta,  takvi  da   u biti 
otežavaju ili  ograničavaju  život ljudima na  tom prostoru.  

Isto tako je zatraženo od Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije  da se napravi 
monitoring svih  emisija u okolišu na području  lokaliteta šire tvornice u  Potpićnu. Isto tako je 
zatraženo sa strane Ministarstva da se točno provjere i utvrde  sva ulaganja, koja su izvršena 
u tvornici kamene vune Rockwool u  Pićnu.     

Neovisno što danas gospodin Josip Anton Rupnik govori, činjenica  je da je 
inicijativom  Općinskog vijeća Općine Pićan, tvornica kamene vune, kao jedna, ja bih  rekao  
željena  investicija, se desila na  prostoru Pićna. I činjenica je da su Općinsko vijeće i 
Općinsko poglavarstvo,  takvu odluku donijelo. Takoñer je činjenica da je to Općinsko vijeće i  
Poglavarstvo  koalicijski sastavljeni. Spominjem prije svega IDS, jer je načelnik  bio i sada je 
iz redova IDS-a, ali u tom Općinskom vijeću su i  predstavnici  HSLS-a i  HSLS-A. Takoñer je 
činjenica da su ti ljudi posjetili takvu tvornicu u Njemačkoj, a dio  njih i u  Španjolskoj,  i u  
Njemačkoj se uvjerili da takva tvornica može biti i u  Pićnu s obzirom  da su  razgledavali  
samo postrojenja, ali su  se  i informirali  o svim pokazateljima, koji jesu na tom prostoru, da 
se takva tvornica  može desiti na prostoru  Pićna ili lokaliteta gdje se danas nalazi.  

 Činjenica je takoñer da su  se  početkom ili probnim radom same tvornice,  desila 
onečišćenja, posebno dimnim plinovima, odnosno  ispuštanjem dima, pa je inspekcija 
zatvorila tu tvornicu  s obzirom da je postupila mimo grañevinske dozvole. 
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 Isto tako je  nužno da tvornica, što sam i ranije rekao,  poštuje sve zakonske propise 
i sve norme Europske unije, pa mora raditi neškodljivo za  okoliš, u protivnom    neće raditi.  

Gospodine Rupnik, spominjali  ste štetne ugovore. 
Štetni ugovori nisu potpisivani. Ne znam za  štetne ugovore, niti su preuzimane 

obveze sa strane Istarske županije. Ne radi  se o potpisivanju štetnih ugovora niti o nikakvim 
obvezama Istarske županije. Radi se o suradnji izmeñu Ministarstva gospodarstva, Općine 
Pićan i Istarske  razvojne agencije, koja radi na poticanju greenfild investicija. U to   vrijeme 
se investicija računala kao  najveća greenfild investicija u RH, ali nikako ne dovoditi to u  
vezu  sa onečišćenjem okoliša ili  bilo kojim emisijama i misijama dima u konkretnom  
slučaju, jer u Istri  želimo  imati  takve pogone, jer znamo da nam je  industrija  nužna, ali 
koja  će biti  100 % u granicama i normama da ne zagañuju okoliš. Poglavarstvo Istarske 
županije ne na tome insistirati. Rekao sam da će tvornica  kamene vune poštivati propise  
Europske unije i RH, koji su vezani na Zakon o zaštiti okoliša ili neće  raditi, jer ako će 
zagañivati ne može kao takva   raditi na današnjem  prostoru. 
 Evo, toliko. Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO :    
 
 Hvala. 

Kolega Rupnik, imate pravo na minutu. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Nisam dobio  odgovor na moje  prvo pitanje - tko je odobrio  potpisivanje 
predugovora, u kojem je jasno navedeno što je  štetno, što nije  štetno. Netko si je uzeo 
pravo da u ime Županijske skupštine Istarske županije zaduži Istarsku županiju  za odreñen 
sredstva, na što  nije imao pravo. Redovito sam bio na  sjednicama Županijske skupštini, ali 
nikada nije bila na dnevnom redu  tema Rockwool, da bi netko  nešto  tražio i da bi  
Županijska  skupština Istarske županije nešto odobrila. Prema tome, ljudi koji su si uzeli 
pravo da nešto potpisuju i odobravaju nekome, jasno je da su prekršili propise,  naša  
pravila, naš Statut Istarske županije, da ne govorim o drugim aktima u tom dijelu, pa bih  
molio da mi se kaže : 

- tko je kome odobrio potpisivanje ugovora. 
Ugovor koji je potpisao Branko Ružić, što se vidi u ugovoru, koji mogu  svima 

dostaviti. Bilo bi dobro da svi vijećnici  vide što je u ugovoru napisano, jer  bi se zgrozili što si 
je netko uzeo za pravo da potpisuje u ime grañana Istre u tom samom  famoznom 
predugovoru, jer je vidljivo da si je netko uzeo za pravo da potpisuje ugovor. Darko Lorencin, 
kao rukovoditelj IDE, potpisuje ugovor u ime županije, za što je županija, Skupština Istarske 
županije, trebala za to  dati odobrenje. Meñutim, ova Županijska skupština nije dala 
odobrenje da netko takvoga  može potpisati.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Gospodine  Brkariću, imate li potrebu za dodatni odgovor ?  
 Riječ ima, gospodin  Marin Brkarić, zamjenik  župana.  
 
MARIN BRKARIĆ : 
 
 Ne mogu govoriti u ime načelnika Općine Pićan, Branka  Ružića.  

Zaduženje Istarske županije po bilo kakvom ugovoru ne postoji. Zaduženja Istarske 
županije nema u ugovorima, predugovorima, niti u bilo  čemu  drugome. Radi se  o poslovnoj 
suradnji u kontekstu tvornice kamene vune u onom trenutku, kada je takav predugovor 
potpisan, da se stvore svi potrebni preduvjeti  za gradnju  tvornice kamene vune i 
Ministarstva gospodarstva RH. Općina Pićan si je uzela  obvezu da riješi to pitanje. Istarske 
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razvojna agencije sudjeluje poticajnim sredstvima, koja se ulažu u svaku  gospodarsku  
zonu, isključivo  u  skladu s Prostornom planu Istarske županije. U Prostornom planu 
Istarske županije je predviñena industrijska ili poduzetnička zona u Potpićnu, kao i svaka  
poduzetnička zona, počevši  od Galižane, Kaštelira, Labinci, Labina, Ciburi u Pazinu itd., 
kojima se daju  poticajna sredstva za  izgradnju  infrastrukture, opremanje  poslovne zone, 
neovisno koji su subjekt,  s obzirom da se industrijska zona u  Pićnu,  ne odnosi samo na 
tvornicu kamene vune Rockwool, nego je mnogo  veća i  šira. 

 Ovo što govorite o štetnim ugovorima u kontekstu poslovne zone, ne stoji. Ne radi se 
o nikakvom štetnom ugovoru. Radi se o  poticajima koji se daju  poslovnoj zoni , a svaki od 
subjekata, koji god  želi biti u  toj ili u nekoj drugoj zoni, može se  realizirati uz poticajna   
sredstva, koja su  istovjetna za sve ostale industrijske zone.      
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Kao predsjedavajući, od  Zelene stranke, zelene alternative, dobio  sam zahtjev, 
kojeg potpisuje vijećnik, gospodin Josi Anton Rupnik, u kojem stoji : «Tražimo  da se  pod 
hitno stavi na dnevni  red Skupštine Istarske županije navedena problematika i  pod hitno 
ponište potpisani ugovori…», gdje se govori  da  se radi o krivičnom dijelu. 
 Reći  ću  dvije  stvari. 
 Odreñeni broj vijećnika je  potpisalo zahtjev za  sazivanje  tematske sjednice . 
Podnosiocima zahtjeva za sazivanje tematske sjednice o Rockwoolu, o problematici 
Rockwoola, uputio sam zahtjev  da pripreme materijal  za  raspravu na tematskoj  sjednici.  

Kao što vi znate, a  i ja znam,  još prije izbora su  predstavnici grupe  vijećnika, koji su  
potpisali zahtjev, obećali da će  pripremiti  materijal za tematsku  sjednicu, i da će rasprava 
biti u toku  10. mjeseca ove godine. Sada je već 12. mjesec i još uvijek  nisam dobio materijal 
za tematsku  sjednicu. Čim  ga dobijem uvrstit ću  u  dnevni  red tematske sjednice raspravo 
o  Rockwoolu. 
 Drugo, što se tiče izjave o krivičnom djelu,  nisam državni odvjetnik da pokrećem 
krivični postupak. Izjava je javno rečena sa ove  skupštinske govornice. Ukoliko vijećnik ima 
indicija da se radi o krivičnom djelu, upućujem ga da zahtjev uputi Državnom odvjetništvu. U 
funkciji predsjedavajućeg upućujem prijedlog Državnom odvjetništvo, jer je inkriminacija 
izrečena  sa skupštinske govornice javno, da pokrene postupak. Pozivam Državno  
odvjetništvo  neka se zainteresira, neka istraži  stvari, pa  ćemo vidjeti tko je u pravu, da ne 
bi  na  kraju završilo kao oko  nabavke vatrogasnih vozila. Državno odvjetništvo, policija, ne 
znam tko sve ne, vršili su istragu, pa je na kraju  utvrñeno  da je sve bilo legalno.  

Imate  dvije  mogućnosti, da kao  vijećnik podnesete zahtjev Državnom odvjetništvu ili 
neka  Državno odvjetništvo prihvati  moj javni poziv, zapravo vaš poziv, koji  ste izrekli za  
govornicom. 
 Hvala.  
 Idući  je na redu  Klub  vijećnika  SDP, kolega Lino Dobrila. 
 
LINO DOBRILA : 
 
 Gospodine predsjedniče, gospodo  zamjenici župana,  kolegice i kolege. 
 Imam jedno pitanje. 
 Nedavno sam pročitao u  sredstvima javnog informiranja  da su neke jedince lokalne 
samouprave naše županije, radi se o Višnjanu, Tinajnu, ne znam još o kojoj,  neke poslove 
obavljale u  Bruxellesu, koristeći se Uredom Varaždinske županije. 

 Koliko znam,  naša Istarska  županija, ima svoj Ured u  Bruxellesu, pa  me interesira 
: 

- da li se zna zašto se nije koristio naš Ured u  Bruxellesu, 
-  ili  se te usluge pružaju  pod  nekim uvjetima, 
- da li  se naplaćuju  
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- ili o  čemu  se radi, da se mora koristiti Ured druge  županije,  kada imamo svoj 
Ured i svoje zaposlene ljude u tome Uredu  u  Bruxellesu.. 

 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Odgovorit će zamjenik  župana, gospodin Marin Brkarić, u mjeri u kojoj može. Ja ne 
znam što bih odgovorio.  
 
MARIN BRKARIĆ : 
 
 Istarska županija ima svoj Ured u  Bruxellesu. Ne znam, osim informacije koju sam  
iščitao, iz kojeg su razloga pojedine jedinice lokalne samouprave, koristile  Ured Varaždinske 
županije. Dapače, ukoliko misle da je to dobro,  nemam ništa protiv, ali  pozivam sve  kojima 
je bilo koja informacija  potrebna, a te informacije se nalaze i na web-u, bilo koja jedinica 
lokalne samouprave, bilo koja  druga pravna osoba ili trgovačko društvo, ako je bilo koja    
potpora bilo kojem projektu potrebna, da koristiti naš Ured u  Bruxellesu, što je  sasvim 
normalno. U RH ne radimo razlike  izmeñu drugih  županija. Možda su neke prijateljske  ili 
neke stranačke veze bile  posrijedi,  posebno u  predizborno  vrijeme, kada su se radili razni 
mostovi. Vjerujem da je to posrijedi, ali  pozivam sve zainteresirane da koriste naš Ured u  
Bruxellesu , jer se u našem Uredu mogu dobiti  kvalitetne informacije i pružiti potpora  
projektima, koji  se mogu  realizirati korištenjem sredstava Europske komisije ili  europskih 
fondova.     
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.   
 Vijećnik zadovoljan odgovorom. 
 Na redu je Klub vijećnika  HDZ-ea, gospoña Lovorka Tomičić. 
 
LOVORKA TOMIČIĆ: 
 
 Članovi Predsjedništva, članovi  Poglavarstva, kolegice i kolege vijećnici. 
 Imam dva pitanja.  
 S obzirom da nema župana  pitanje ću morati postaviti  gospodinu zamjeniku  
župana. 
 Jedno je pitanje vezano za  Rockwool. 
 Ne tako  davno, a prije nego je  Rockwool  doselio u Pićan, sa ove govornice je župan  
informirao ovu Skupštinu o  Rockwoolu. Da ne pogriješim pročitat ću  što je rekao: «da će 
tvornica  Rockwool poštivati zaštitu okoliša, da  to poštuje svugdje u  Europi, gdje ima 
dvadesetak takvih  tvornica, poštuje zaštitu okoliša u tim zemljama i poštivat će ih  i u  
Hrvatskoj, ako ih ne budu  poštivali   tvornica će biti  zatvorena. 
 Zavod za javno  zdravstvo Istarske županije će u tom kontekstu  prema našem 
nalogu učiniti posebne mjere kontrole emisije i misije zraka u okolici  te tvornice…» itd. 
 To je bilo prije dolaska  Rockwoola u  Pićan, a poslije toga znamo svi što se dogodilo. 
Znamo da Rockwool nije poštovao zakonske propise, da posebne mjere kontrole emisija i  
misija zraka nisu napravljene,  i moje je pitanje danas bilo vezano  za  Rockwool, na koje mi  
je zamjenik župana prije odgovorio, meñutim mene interesira : 

- zašto se sada  jednoj tvornici, koja se nije  pokazala kao  dobar partner, koja nije  
poštivala zakonske propise, opet omogućavamo, ukoliko  se usklade sa našim 
propisima, da će moći  raditi, i 

- zašto tek sada govorimo o monitoringu, o kontrolama emisija i misija zraka, a mi  
joj opet dajemo  šansu. 

 I potpitanje:    
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- koliko bi koštalo Istarsku županiju kada bismo Rockwoolu uskratili  gostoprimstvo,  
kada bi se ta tvornica zatvorila i demontirala.  
 Drugo moje kratko pitanje je vezano za članak, koji sam danas pročitala u novinama. 
 Ne znam da li je to istina ili  nije. 
 U članku piše da koncesionar Luke Bunarina  ne plaća koncesiju za  nautički turizam 
Istarskoj  županiji, čime je Proračun oštećen , navodi se, za milijun kuna. Ne znam da li je to 
točno, pa me interesira : 

- da li je to istina, i 
- ukoliko je istina, zbog  čega se ta naknada, koja je propisana zakonski, ne plaća 

Istarskoj županiji, i 
 - tko je odgovora za  to.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Odgovor će dati zamjenik  župana, gospodin  Marin Brkarić. 
 
MARIN BRKARIĆ : 
 
 Na pitanje vezano za  Rockwool već sam jednim većim dijelom odgovorio. 
 Apsolutno stoji  konstatacija koju ste vi  sada iščitala da će Rockwool ili  poštivati sve 
propise, jer tako radi u  svim europskim zemljama ili  neće raditi na prostoru Pićna ili  Istarske 
županije ili  RH. 

Zašto se desio  propust ili onečišćenje ? 
Ja ću ga, ipak, nazvati onečišćenje, jer se na tom prostoru to  desilo u toku  probnog  

rada. Mislim da je na to dijelom već odgovorila inspekcija zatvaranjem vrata tvornici  
Rockwool, obzirom da su utvrñene odreñene nepravilnosti kod  gradnje, spajanja  
dimovodnih cijevi itd.  
 Rekli  ste to da ne postoji monitoring, meñutim, monitoring je  postojao i ranije, a  
sada smo predložili dodatni monitoring,  da se prate sve emisije i misije u okoliš same 
tvornice, tako da se  dobiju dodatni  parametri koji  se tiče  eventualnih zagañenja.  

Spomenuli  ste  otkazivanja  gostoprimstva Rockwoolu. 
Meñutim, treba reći da je sve dozvole sa svih  razina, od lokacijske, grañevinske 

dozvole itd., izdalo resorno Ministarstvo, pod  čijom ingerencijom je inspekcija  Ministarstva 
zaštite okoliša, graditeljstva. Zabranu rada mogu izdati samo nadležna ministarstva. U  
slučaju  da  tvornica prestane sa radom, investitor će tražiti od  Hrvatske države obeštećenje  
u visini uloženih sredstava u samu tvornicu.  

Odluku ne donosimo mi, kao Poglavarstvo ili Skupština Istarske županije ili  Općina 
Pićan, nego odluka donosi  nadležno  Ministarstva ili inspekcije Ministarstva, ukoliko  se 
utvrdi da je takva tvornica škodljiva  za  okoliš, što nije u svim ostalim europskim  zemljama 
slučaj. U tom slučaju isplaćuju se izvršena  ulaganja. Vjerojatno  će potencijalni investitor 
tražiti naknadu. Ako ništa  drugo   pokrenut će  sudski spor da se obešteti za visinu  
potrebnih ulaganja. Osobno mislim  da je vrijedno  napraviti  revizija  Studije utjecaja na 
okoliš i  da će se problemi,  koji su se sada u probnom roku  pokazali, otkloniti. Ukoliko  
tvornica može neškodljivo po okoliš raditi će raditi, ukoliko  ne  će se zatvoriti. 

Jedno je pitanje bilo vezano na Bunarinu. 
 Činjenica je da je u izmjenama i dopunama Prostornog plana Istarske županije  
zatraženo  da se ta sportska luka podijeli  na  dva dijela, na sportski dio i na nautički dio. 

 Zašto  do sada nije plaćena naknada za  nautičku luku ? 
 Zato što ona u Prostornom planu Istarske županije i nije nautička luka. 
Za  nautičke luke, ukoliko se nalaze u  Prostornom planu,  do  200 vezova koncesiju 

može naplaćivati Istarska županija, ali  ako je preko  200 vezova, koncesiju naplaćuje 
Republike Hrvatska. 
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Inspekcija nadležnog Ministarstva je utvrdila da se u toj luci vezuju i  strane jahte, pa 
je  izdala zabranu.  To nije  nautička luka, i čim nije nautička  luka,  ne možemo niti  tražiti da 
nam se plaća naknada. Plaćali naknadu kao za sportsku luku.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Kolegica  Tomičić, imate riječ.  
 
LOVORKA TOMIČIĆ : 
 
 Postavit ću  dopunska pitanja.  
 Vezano za  Rockwool znam  da lokacijsku i  uporabnu  dozvolu  izdaju  nadležna 
tijela.  To nije  sporno. 

Moje je dopunsko pitanje : 
- da je  Općina Pićan bila protiv dolaska Rockwoola u  Pićan, da je Istarska 

županija bila protiv dolaska  Rockwoola u Pićan, da li  bi  Rockwool danas bio u  
Pićnu ? 

Za  Bunarinu  rekli  ste da se naknada ne plaća, jer nije bila evidentirano kao nautička 
luka, ali u toj luci se obavlja  nautički  turizam. Dakle,  nije  bilo  dovoljne  kontrole od strane 
Istarske županije nad radom koncesionara, koji je zloupotrijebio ovlaštenja. 

 
ANTON PERUŠKO : 

 
 Hvala. 
 Odgovor na dopunska pitanja dati  će  zamjenik  župana Marin Brkarić. 

 
MARIN BRKARIĆ : 
 
 Nažalost,  za sportsku  i  nautičku  luku, nadležno je Ministarstvo. Kontrolu  vrši 
Ministarstvo, koje je  upravo putem svoje inspekcije  dalo zabranu, da se na  prostoru  gdje je  
sportska luka  ne mogu vezovi iznajmljivati stranim plovilima itd. Radi  se o sportskoj luci i 
Istarska županija je po našem Pravilniku  naplaćivala točno ono što joj pripada za  sportsku  
luku. Nismo mogli naplaćivati vezove odnosno  naknadu kao za marine ili nautičke luke, zato 
što  to marina nije, a u naravi je. Inspekcija  Ministarstva je izdala zabranu vezano za 
obavljanja te djelatnosti na samom prostoru Bunarine. 
 Nadležnost za  zatvaranje Rockwoola isključivo je u  nadležnosti  Ministarstva. 

Ne prebacujemo sada lopticu na drugoga, ali apsolutno se slažem da Rockwool  ne bi 
se mogao desiti da nije bilo  stava Općine Pićan, jer  zemljište na kojem je izgrañena 
tvornica, dobrim dijelom je vlasništvo  Općine Pićan i ljudi na tom  području. I da netko nije 
prodao zemljište, da je bio stav negativan na tom prostoru, Rockwool  se na tom području ne 
bio  desio. 
 
ANTON PERUŠKO : 
  

Hvala. 
 Nemojte mi zamjeriti, ali obzirom da je stiglo  do mene, točno je da je obavljena 
djelatnost suprotno koncesijskom ugovoru i  to je nadležnost Ministarstva. Ministarstvo  je 
trebalo zabraniti rad i pokrenuti prijavu za  gospodarski prekršaj i dosuditi iznos  kazne veći 
nego što je bila koncesija. To što Ministarstvo  nije učinilo trebalo bi upitati aktualnu vlast.  
 I posljednje vijećničko pitanje postavit će kolega vijećnik Mauro Ivančić. 
 
MAURO IVANČIĆ : 
 
 Poštovani ! 
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 Imam pitanje za  gospodina Milana Antolovića. 
 U nizu pitanja koja su se ponavljala na sjednicama  Županijske skupštine Istarske 
županije, odnosi se na  problem Hrvatskih  voda  i Butonige. Gospodin Milan Antolović je na 
sjednici Gradskog  vijeća Grada Buzeta preuzeo obvezu  za  razrješenje tog problema u 
suradnji  sa Hrvatskim vodama, meñutim problem neisplaćenog zemljišta, koje je  potopljeno 
i  dalje  nije riješen, a još je veći problem  što ti odnosi opterećuju daljnje investicije,  
hidrotehničke zahvate, koji  su  nužni radi  osiguranja kvalitete pitke vode u jezeru Butoniga.  

Stoga, 
- molim gospodin Milana Antolovića da nas izvijesti  da li  postoji  neki napredak u 

meñuvremenu  glede rješenja tog  problema. 
Drugo, imam pitanje za  gospodina Mladena Dušmana vezano za  skandalozan 

projekt i voñenje projekta izgradnje   Osnovne škole u  Buzetu . To je zaista jedna vrlo  ružna 
slika stanja istarskog  školstva, koja se nije  smjela desiti, a za što  smatramo da je izravno 
kriv investitor, Istarska županija, odnosno nadležni resor. Situacija je takva da se  nastava 
odvija u dramatičnim uvjetima u   objektu koji je u izgradnji. Možemo čak  reći  da su učenici 
u svakodnevnoj  opasnosti, a da o kvaliteti  nastave niti ne govorimo. 
 Postavljam pitanje gospodinu  Mladenu Dušmanu, 

- da nas izvijesti o tome koliko je financijski prekoračena  ta investicija u odnosu na 
planirana financijska  sredstva, 

- da  dade obrazloži zbog  čega je ta investicija tako loše pripremljena i zamišljena, 
i 

- da li će netko snositi konzekvence zbog toga, 
- nažalost, konzekvence snose učenici vrlo lošom kvalitetom nastave, koja im je 

najveća kazna, nisu ni krivi ni  dužni. 
 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Postavili ste dva  pitanja. 

Jedno se odnosi na   Butonigu, a  drugo na  Osnovna školu  Buzet. 
 Gospodine Antoloviću izvolite, imate riječ. Odgovorite na prvo pitanje.  
 
MILAN ANTOLOVIĆ : 
 
 Poštovane dame i gospodo vijećnici, gospodine predsjedniče ! 
 Dozvolite da vrlo kratko prepričam odgovor ministra poljoprivrede, šumarstva i vodnog  
gospodarstva, gospodina Petra Čobankovića, koji je odgovorio na pitanje saborskog 
zastupnika iz  Rijeke,  Miljenka  Dorića. 

 Odgovor ide u  pravcu da je u par navrata Povjerenstvo odradilo  radni sastanak u  
Hrvatskim vodama u Zagrebu,  da je  procjenu vrijednosti zemljišta izvrišla nadležna porezna 
uprava, da su  Hrvatske vode voljne  po  tržnoj  cijeni platiti vlasništvo poljoprivrednog 
zemljišta,  a vlasnici putem Udruge traže 25,00 € pom2, što znači  da će vlasnici u tom 
slučaju  trebati, najvjerojatnije, prisilnim putem naplatiti svoje  vlasništvo zemljišta, odnosno 
sudskim putem  od  Hrvatskih voda, iz  razloga što nitko u  Hrvatskim  vodama nije u  
mogućnosti  potpisati  takav nalog  da u ime RH isplate zemljište po  traženoj vrijednosti 
vlasnika,  koji su  udruženi u Udrugu, a niti je to u  stanju imenovano Povjerenstvo,  na čijem 
sam  čelu po preporuci župana Istarske županije. 
 Radi se o  osnovnom pristupu, tržnoj vrijednosti zemljišta, cijeni, koju prihvaća  
Ministarstvo poljoprivrede, šumarstva i vodnog gospodarstva, odnosno Hrvatske vode, na 
prijedlog  Porezne uprave. S druge strane, vlasnici zemljišta, kojih je otprilike još 5 %, 
neotplaćenih,  traže da se isplati, ne po prosječnoj cijeni koju su   Hrvatske vode isplaćivale  
svim vlasnicima, odnosno  većini vlasnika, njih 95 %, a ovih  5 %, nego 25 € po m2, kao  
grañevinsko zemljište. Vjerojatno  će se za to trebati izboriti sudskim putem.  
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ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala gospodinu  Milanu  Antoloviću. 
 Na drugo pitanje  gospodina Maura Ivančića će odgovoriti pročelnik Mladen Dušman. 
 
MLADEN DUŠMAN : 
 
 Gospodine predsjedniče, cijenjena gospodo ! 
 Nakon otprilike  3 ili 4 mjeseca koliko  se postavlja vrlo otvoreno i vrlo jasno pitanje 
oko radova koji se odvijaju na Osnovnoj školi  u Buzetu, pokušat ću sa nekoliko  rečenica  
prikazati sliku stanja. Meñutim, ona ne odudara od onoga što sam osobno izvijestio   
predsjednika Poglavarstva, gospodina župana, zato što sam smatrao da je to jedna od mojih 
obveza, a nju imam i u obrazloženju  koje  ću dati i našem Poglavarstvu. 
 Iz kojeg razloga ? 
 Činjenica je da je prva faza u kojoj se radila Osnovna škola Vazmoslava Gržalje u  
Buzetu počela  u pripremama negdje 2003. na 2004. godinu, iz  razloga što je ta škola imala 
uvijek, prije nego je  Ministarstvo uopće izrazilo spremnost, prije nego je otvorilo vrata u  
decentralizaciju, da bi se moglo graditi škole sa težnjom da počnu raditi u  jednoj smjeni, i 
već tada smo došli do konstrukcije da bi škola koštala nešto ispod 8 milijuna kuna, 
7.800.000,00 kuna, prva faza, adaptacija odnosno unutrašnje ureñenje škole. 

Zbog čega to spominjem ? 
To  spominjem zato što se u meñuvremenu, po dovršetku ovog djela, prišlo daljnjim 

pripremama za gradnju  OŠ Vazmoslav Gržalja u  Buzetu.. Moram naglasiti da je  i prva faza 
dogradnje škole rañena voljom toga što smo sredstva osigurali  kroz  decentralizaciju, ali ne 
u jednoj  godini, jer je tako  složenu i veliku investiciju od  8  tadašnjih milijuna kuna bilo vrlo 
teško složiti unutar  proračuna jedne godine, jer se mora imati zatvorenu  financijsku 
konstrukciju. Iz tog  razloga iskazana je spremnost grañana  odnosno vijećnika Grada 
Buzeta, što smo  stalno isticali, da se sa 50 % učešća pridruže to investiciji, jer bez toga ne 
bismo mogli zatvoriti ni konstrukciju ni prijati  investiciju. 

Daljnji  korak je otvaranje vrata mogućnosti da škole rade u jednoj smjeni, što je veliki 
i pedagoški  standard. U toj situaciji, kada smo već bili u  fazi zatvaranja  prve faze, 
razmišljalo  se o  tome. Moram reći  da mi je drago da   kažem, možda čak i više  na  zahtjev  
samih  Buzećana i  Buzeta, da se krene sa nečim što  bi praktički u istarskim okvirima 
ponudilo jednu  školu, koja je čak meñu prvima, koja će  ostvariti kriteriji da škola  radi u 
jednoj  smjeni. 

 Takvo jedno  tumačenje, takav jedan stav, prihvaćen je i od strane našeg 
Poglavarstva, što se vidi i kroz  Proračun  koliko je sredstava osigurano, čime Županijska 
Skupština, odnosno Poglavarstvo, izražavaju svoju  spremnost da zajedno sa Gradom 
Buzetom  realizaciju spomenutu investiciju.    
 Od početnih 8 milijuna kuna, nešto ispod toga, došlo se na 13,5 milijuna kuna. O 
detaljima ne bih  sada govorio. Ne bih htio improvizirati u lipu ili  kunu,  da me se  ne hvata 
kao da ne baratanja sa podacima. Od  sadašnjih  13,5 milijuna kuna, koliko je u opticaju, 50 
% učešća je s jedne i druge  strane bilo do trenutka ishodovanja grañevinske dozvole. Ta je  
investicija  prenošena iz prve u drugu  fazu. 

 Kod preuzimanja poslova iz prve u drugu  fazu je bilo i obećanje  firme, koja je  dala 
izričito svoju pismenu  najavu da će do  15. listopada dovršiti objekt, koji bi  trebao prihvatiti  
djecu da se vrate raditi  u dvije  smjene, ono što  su imali u početku izgradnje.  
 Složenost bilo kojeg projekta možemo posvjedočiti i  kroz manje zahtjeve, koji koštaju  
možda 200, 300, 500.000,00 kuna, uvjetno rečeno manje,  gdje će se vrlo  rijetko i  desiti, a 
mi nemamo  rezervni položaj u koji možemo  smjestiti djecu da bi radila u takvim uvjetima, jer 
tih prostora u Istarskoj  županiji nema, a nema ih ni  drugdje.  Škole su u tom trenutku 
pomalo, a pogotovu  djeca, prisiljena raditi u neadekvatnim uvjetima, što je  jedna od  žrtava 
koje smo svjesni. Ne može se  desiti takva jedna investicija samo  tako, osim farbanja zidova 
preko  vikenda, da djeca mogu boraviti u školi  odnosno  da mogu ići  negdje drugdje u školu 
dok bi investicija  trajala.  
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Ova investicija se otegla jako puno i ja sam za jednu procjenu, koja praktički  nadilazi 
uvjete koje može naš Upravni odjel ponuditi. Sve je dostupno javnosti i mi jesmo zato  da  u 
bilo kojem trenutku, bilo koja  neovisna  revizija ili tijelo, može reći  što se promašilo.  
 To što su djeca u ovom trenutku u situaciji da  pohañaju školu u  dvije smjene, radili 
su nažalost i u  tri smjene, što je bilo  vrlo neprihvatljivo,  mi smo bili spremni, u dogovoru s 
Ministarstvom, djecu voziti  na drugo mjesto.  
 /A. Peruško : Gospodine Dušmane, isteklo vam je vrijeme/. 
 Priložit ću onda Informaciju . 
 /A. Peruško : Zaključite /. 
 Imam  pisane informaciju, pa ću vas o tome izvijestiti. Drago mi je da mi je 
postavljeno pitanje omogućilo  da nešto kažem o tone na sjednici Skupštine Istarske 
županije. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala lijepa. 
 Gospodine Ivančiću, imate li potrebu  da uzmete riječ ? 
 Nema. 
 Hvala. 
 Time smo iscrpili 3. točku dnevnog  reda. 
 Aktualni sat trajao je  8 minuta manje od  sata. 
 
 AD  - 4  

a. Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2008. godinu (prvo čitanje) 
b.   Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna za 2008. godinu (prvo čitanje) 
b. Prijedlog Projekcije Proračuna Istarske županije za 2008., 2009. i 2010. 
     godinu (prvo čitanje) 

 
Uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda u ime Poglavarstva Istarske 

županije je dao MARIN BRKARIĆ, zamjenik  župana Istarske županije, te podrobnije 
obrazloženje SILVANA KOSTEŠIĆ, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije  
Istarske županije.  

Zapisnike sa sjednica  nadležnih  radnih  tijela, Odbora za gospodarstvo, financije i  
proračun Istarske županije i Odbora za  društvene djelatnosti, vijećnici su primili  uz  poziv za  
sjednicu. 

U ime Odbora  za  gospodarstvo, financije i proračun  Skupštine Istarske županije, 
izvijestio  je predsjednik Odbora FABIO JELIĆIĆ, naglasivši da Odbor prihvaća i preporuča 
Skupštini Istarske županije da prihvati  akta pod a., b. i c. 

U  raspravi su sudjelovali: ORIANO BULIĆ, u ime  Kluba vijećnika  ISDF-a, TEDI 
CHIAVALON, ispravak netočnog  navoda  vijećnika Oriana Bulića, ORIANO  BULIĆ, povreda 
Poslovnika, ANTON PERUŠKO, konstatira da  vijećnik Oriano Bulić nije  iskazao povredu 
Poslovnika, jer nije naveo  članak  po  kojem iznosi  povredu  Poslovnika, PETAR RADETIĆ, 
u ime Kluba vijećnika SDP-ea, JOSIP ANTON RUPNIK, u ime Koalicije  HSLS/HND/ZELENI, 
TEDI CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-a, LOVORKA TOMIČIĆ, povreda Poslovnika 
(članak 118), ANTON PERUŠKO, ne prihvaća povredu  Poslovnika koju je iznijela vijećnica  
Lovorka Tomičić. 

U pojedinačnoj  raspravi sudjelovali su: VLADIMIR GAŠPARINI, TEDI CHIAVALON, 
ispravak netočnog navoda  vijećnika Vladimir Gašparinija,  ORIANO  BULIĆ, MARIN 
BRKARIĆ, odgovori na postavljena pitanja.    

      
Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i pojedinačno stavlja na 

glasanje prijedlog  Zaključaka, te nakon glasovanja utvrñuje da Skupština sa 24 glasova 
«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  1 «SUZDRŽANIM» glasom, pod 
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 a. 
 Prihvaća  Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2008. godinu (prvo 

čitanje) i da utvrñuje da je rok  za dostavu pisanih amandmana na Prijedlog 
Proračuna,  do 6.012.2007. godine do  15,00  sati 
 b. 
   Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna za 2008. godinu (prvo čitanje) 
 c. 
sa 23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 2 «SUZDRŽAN» glasa, 

 
Prijedlog Projekcije Proračuna Istarske županije za 2008., 2009. i 2010. godinu 
(prvo čitanje) 
 
AD - 5 

 
a. Prijedlog Programa rada Stručne službe za poslove Skupštine i 

Poglavarstva za 2008. godinu (prvo čitanje) 
b. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za lokalnu i područnu 

(regionalnu) samoupravu za 2008. godinu (prvo čitanje) 
c. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za proračun i financije za 2008. 

godinu (prvo čitanje) 
d. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za održivi razvoj za 2008. 

godinu (prvo čitanje) 
e. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za turizam za 2008. godinu 

(prvo čitanje) 
f. Prijedlog Programa rada Zavoda za prostorno ureñenje za 2008. godinu 

(prvo čitanje) 
g. 

• Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za poljoprivredu, 
šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu za 2008. godinu 
(prvo čitanje) 

•  Prijedlog Programa rada Posebnog računa Županijskog 
poglavarstva„Fond za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre“ 
za 2008. godinu (prvo čitanje) 

• Prijedlog Plana rashoda Posebnog računa Županijskog 
poglavarstva „Fond za razvoj poljoprivrede i agroturizma Istre“ 
za 2008. godinu (prvo čitanje) 

g. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
za 

     2008.  godinu (prvo čitanje) 
h. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport 
      za   2008. godinu (prvo čitanje) 
i. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za talijansku nacionalnu 
      zajednicu i druge etničke skupine (prvo čitanje) 

   k.  Prijedlog Programa rada Kabineta župana za 2008. godinu (prvo čitanje) 
 

Raspravu o prijedlozima programa rada po navedenim točkama dnevnog reda, 
održala su matična radna tijela, Odbor za  financije i proračun, Odbor za  društvene 
djelatnosti, dok  Odbor  za prava etničkih i nacionalnih  skupština  nije imao kvorum. 
 U  raspravi su sudjelovali : FABIO JELIČIĆ, u ime Kluba vijećnika  IDS-a, ROMANO  
ČERNJUL, u ime Kluba vijećnika HSU-a, PETAR RADETIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-ea , 
MILAN ANTOLOVIĆ, odgovori na postavljena pitanja, ANTON PERUŠKO , pojašnjenja. 
 Predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključio je raspravu i pojedinačno dao na glasanje 
točke od a. do k., te nakon glasovanja utvrdio da  Skupština  sa 25 glasova «ZA», bez  
glasova  «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova,  prihvaća: 
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a. Prijedlog Programa rada Stručne službe za poslove Skupštine i 
Poglavarstva za 2008. godinu (prvo čitanje) 

b. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za lokalnu i područnu 
(regionalnu) samoupravu za 2008. godinu (prvo čitanje) 

c. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za proračun i financije za 2008. 
godinu (prvo čitanje) 

d. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za održivi razvoj za 2008. 
godinu (prvo čitanje) 

e. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za turizam za 2008. godinu 
(prvo čitanje 

f. Prijedlog Programa rada Zavoda za prostorno ureñenje za 2008. godinu 
(prvo čitanje) 

g.  
• Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za 

poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i 
vodoprivredu za 2008. godinu (prvo čitanje) 

 
• Prijedlog Programa rada Posebnog računa 

Županijskog poglavarstva „Fond za razvoj 
poljoprivrede i agroturizma Istre“ za 2008. godinu 
(prvo čitanje) 

• Prijedlog Plana prihoda i rashoda Posebnog 
računa Županijskog poglavarstva „Fond za razvoj 
poljoprivrede i agroturizma Istre“ za 2008. godinu 
(prvo čitanje) 

h. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
za 2008. godinu (prvo čitanje) 

i. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu i sport 
za 2008. godinu (prvo čitanje 

j. Prijedlog Programa rada Upravnog odjela za talijansku nacionalnu 
zajednicu i druge etničke skupine (prvo čitanje) 

k. Prijedlog Programa rada Kabineta župana za 2008. godinu (prvo čitanje) 
 

AD - 6 
a. Prijedlog Odluke o osnivanju Muzeja suvremene umjetnosti Istre 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju privremene ravnateljice Muzeja 

suvremene umjetnosti Istre 
 

 Prijedlog  Rješenja i Odluke vijećnici su dobili  uz  poziv za  sjednicu. 
 Kratko uvodno obrazloženje  za ovu točku  dnevnog  reda, u ime predlagača, dala je 
LUCIJA DEBELJUH, predstavnik Poglavarstva Istarske  županije.  

O ovoj  točci  dnevnog  reda raspravljala su matična radna tijela, pod  a. o Prijedlogu 
Odluke o osnivanju Muzeja suvremene umjetnosti Istre, Odbor za  društvene djelatnosti, a 
pod b. Prijedlogu Rješenja o imenovanju privremene ravnateljice Muzeja suvremene 
umjetnosti Istre, Komisija  za izbor i imenovanja Istarske županije. 
 Pošto  se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik  ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje na  usvajanje pod a.  Prijedlog Odluke o osnivanju Muzeja suvremene 
umjetnosti Istre,  pod b. Prijedlog Rješenja o imenovanju privremene ravnateljice Muzeja 
suvremene umjetnosti Istre,  te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa  22 glasova 
«ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela pod 
 a.   
        O D L U K U 
 

o osnivanju  Muzeja suvremene umjetnosti  Istre 
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 b. 
     R J E Š E N J E 
 
o imenovanju  privremene ravnateljice Muzeja  suvremene umjetnosti Istre 
(Gorka Ostojić Cvajner) 
 

AD – 7 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE  
            O OSNIVANJU  JAVNE USTANOVE ZA UPRAVLJANJE 
            ZAŠTIĆENIM  DIJELOVIMA PRIRODE NA PODRUČJU  
            ISTARSKE ŽUPANIJE «NATURA HISTRICA» 

 
 Raspravu je održao matični Odbor za prostorno ureñenje, zaštitu okoliša i  
graditeljstvo Istarske županije. 
 Pošto  se nitko nije javio za riječ, predsjednik ANTON PERUŠKO, daje  na glasanje 
donošenje  Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Javne ustanove za upravljanje 
zaštićenim dijelovima prirode na području Istarske županije „Natura Histrica“, te nakon 
glasovanja utvrñuje da je Skupština sa  22 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
 
    O D L U K U 
  
o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 
dijelovima prirode na području Istarske županije „Natura Histrica. 
 

AD – 8 PRIJEDLOG  ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE  
  O  KRITERIJIMA, MJERILIMA I  NAČINU 
             FINANCIRANJA DOMOVA ZA STARIJE I 
             NEMOĆNE OSOBE U 2007. GODINI 

 
 Matično radno  tijelo, Odbor za  društvene djelatnosti je održao  raspravu. 
 Zapisnik sa sjednice Odbora vijećnici  su dobili. 
 Pošto se nitko nije javio za raspravu, predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje 
raspravu i daje na glasanje  donošenje Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i 
načinu financiranja domova za starije i nemoćne osobe u 2007. godini, te nakon glasovanja 
utvrñuje da je Skupština sa  23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
 
    O D L U K U 
 
o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja domova za starije i nemoćne 
osobe u 2007. godini 
 

AD – 9 PRIJEDLOG  ODLUKE O  IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE  
            O KRITERIJIMA, MJERILIMA I NAČINU FINANCIRANJA 
            MATERIJALNIH I FINANCIJSKIH  RASHODA CENTARA ZA 
            SOCIJALNU SKRB I POMOĆI ZA PODMIRENJE TROŠKOVA  
            STANOVANJA KORISNICIMA KOJI  SE GRIJU  NA DRVA U  2007. 
           GODINI 

 
Matično radno  tijelo, Odbor za  društvene djelatnosti je održao  raspravu. 

 Zapisnik sa sjednice Odbora  vijećnici su  dobili. 
 Pošto se nitko nije javio za riječ, predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu 
i  daje na glasanje  donošenje Odluke  o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, 
mjerilima i načinu financiranja materijalnih i financijskih rashoda centara za socijalnu skrb i 
pomoći za podmirenje troškova stanovanja korisnicima koji se griju na drva u 2007. godini, te  
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nakon glasovanje utvrñuje da je Skupština sa  23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 
bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
 
    O D L U K U 
 
o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 
materijalnih i financijskih rashoda centara za socijalnu skrb i pomoći za podmirenje 
troškova stanovanja korisnicima koji se griju na drva u 2007. godini 
 

AD 10  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Škole za 

turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Školskog odbora Škole za 

turizam, ugostiteljstvo i trgovinu Pula 
 

Prijedlog  akta vijećnici su dobili uz poziv  za sjednicu.  
Zapisnik sa  sjednice Komisije za izbor i imenovanja  vijećnici su dobili. 

 Pošto se nitko nije  javio za riječ predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu 
i daje na glasanje Rješenja o razrješenju člana Školskog odbora Škole za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu Pula, te nakon glasovanja utvrñuje da je Skupština sa  23 glasova 
«ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela  
 

A) RJEŠENJE 
o razrješenju člana Školskog odbora Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu 
 

1. DAMIR DEMIROVIĆ razrješuje se članstva u Školskom odboru Škole za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu Pula zbog prestanka školovanja djeteta imenovanog u 
predmetnoj školi. 

2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 
B) RJEŠENJE 

o imenovanju člana Školskog odbora Škole za turizam, ugostiteljstvo i trgovinu 
 

1. BONITA JURMAN imenuje se za članicu Školskog odbora Škole za turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu Pula, umjesto razriješenog člana Damira Demirovića. 

2. Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 
koje je imenovan razriješeni član.  

3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 
U nastavku  je  Skupština  za točke 11. do  16 donijela  uz isto obrazloženje  i istim 
brojem glasova  donijela  naredne  akte. 
 
AD – 11  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju Školskog odbora Ekonomske 
škole Pula 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju Školskog odbora Ekonomske 
škole Pula 

 
A) RJEŠENJE 

o razrješenju člana Školskog odbora Ekonomske škole Pula 
 

1. JASMINKA BARBANČIĆ razrješuje se članstva u Školskom odboru Ekonomske škole 
Pula zbog prestanka školovanja djeteta imenovane u predmetnoj školi. 
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2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 
B) RJEŠENJE 

o imenovanju člana Školskog odbora Ekonomske škole Pula 
 

1. LJUBO KOLJANIN imenuje se za člana Školskog odbora Ekonomske škole Pula, 
umjesto razriješene članice Jasminke Barbančić. 

2. Mandat imenovanog člana Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 
koje je imenovana razriješena članica.  

3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 
AD – 12 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju Školskog odbora Gospodarske 
škole Buje 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju Školskog odbora Gospodarske 
škole Buje 

 
A) RJEŠENJE 

o razrješenju člana Školskog odbora Gospodarske škole Buje 
 

1. VLADIMIR KODILJA razrješuje se članstva u Školskom odboru Gospodarske 
škole Buje zbog prestanka školovanja djeteta imenovanog u predmetnoj školi. 

2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 
B) RJEŠENJE 

o imenovanju člana Školskog odbora Gospodarske škole Buje 
 

1. KRISTINA GORJAN imenuje se za članicu Školskog odbora Gospodarske škole 
Buje, umjesto razriješenog člana Vladimira Kodilje. 

2. Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 
koje je imenovan razriješeni član.  

3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 

AD – 13 
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju Školskog odbora Industrijsko-

obrtničke škole Pula 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju Školskog odbora Industrijsko-

obrtničke škole Pula 
 

A) RJEŠENJE 
o razrješenju člana Školskog odbora Industrijsko – obrtničke škole Pula 

 
1. VALTER DELBIANCO i DRAŽENKO BURŠIĆ razrješuju se članstva u Školskom 

odboru Industrijsko – obrtničke škole Pula zbog prestanka školovanja djece 
imenovanih u predmetnoj školi. 

2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 
B) RJEŠENJE 

o imenovanju člana Školskog odbora Industrijsko-obrtničke škole Pula 
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1. SVJETLANA ANTONOVIĆ i FADIL PURAK imenuju se za članove Školskog 
odbora Industrijsko – obrtničke škole Pula, umjesto razriješenih članova Valtera 
Delbianco i Draženka Buršića. 

2. Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena 
na koje su imenovani razriješeni članovi. 

3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 
AD - l4 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju Školskog odbora Srednje škole Buzet 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju Školskog odbora Srednje škole Buzet 

 
     A) RJEŠENJE 

o razrješenju člana Školskog odbora Srednje škole Buzet 
 

1. DENIS JAKAC razrješuje se članstva u Školskom odboru Srednje škole Buzet 
zbog prestanka školovanja djeteta imenovanog u predmetnoj školi. 

2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

B) RJEŠENJE 
o imenovanju člana Školskog odbora Srednje škole Buzet 
 

1. LORETA ŽUDIĆ imenuje se za članicu Školskog odbora Srednje škole Buzet, 
umjesto razriješenog člana Denisa Jakca. 

2. Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena 
na koje je imenovan razriješeni član.  

3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 
Ad – 15 

 
A) RJEŠENJE 

o razrješenju člana Školskog odbora Srednje škole Buzet 
 

1. DENIS JAKAC razrješuje se članstva u Školskom odboru Srednje škole Buzet 
zbog prestanka školovanja djeteta imenovanog u predmetnoj školi. 

2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

B) RJEŠENJE 
 

o imenovanju člana Školskog odbora Srednje škole Buzet 
 

1. LORETA ŽUDIĆ imenuje se za članicu Školskog odbora Srednje škole Buzet, 
umjesto razriješenog člana Denisa Jakca. 

2. Mandat imenovane članice Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka 
vremena na koje je imenovan razriješeni član.  

3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 
AD –16 
 

A) RJEŠENJE 
o razrješenju člana Školskog odbora Talijanske srednje škole– Scuola media 
superiore italiana Rovinj - Rovigno 
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1. VIVIANA BENUSSI  razrješuje se članstva u Školskom odboru Talijanske 
srednje škole– Scuola media superiore italiana Rovinj - Rovigno zbog 
imenovanja na funkciju ravnateljice škole. 

2. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 
B) RJEŠENJE 

o imenovanju člana Školskog odbora Talijanske srednje škole– Scuola media 
superiore italiana Rovinj – Rovigno 
 

1. DANIELE SUMAN imenuje se za člana Školskog odbora Talijanske srednje 
škole– Scuola media superiore italiana Rovinj - Rovigno, umjesto razriješene 
članice Viviane Benussi. 

2. Mandat imenovanog člana Školskog odbora iz točke 1. traje do isteka vremena na 
koje je imenovana razriješena članica.  

3. Ovo Rješenje stupa na snagu danom objave u „Službenim novinama Istarske 
županije“. 

 

Ovime je dnevni  red iscrpljen i zaključujem 35. sjednici  Skupštine Istarske županije. 
 Sjednica je zaključena u 20,30 sati. 
 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK  VODIO :                 PREDSJEDNIK SIŽ   

 

IVAN KLARIĆ         ANTON PERUŠKO 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


